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Upravno vijeće  
Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – turističke sadržaje 

  
   

   
Z A P I S N I K 

 
Sa 27. sjednice Upravnog vijeća Ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – turističke 
sadržaje“, održane dana 27. prosinca 2024. godine, s početkom u 10,00 sati u ustanovi „Kino Edison, 
multimedijski centar za kulturno–turističke sadržaje“ Šetalište dr. Franje Tuđmana 13. 

 
PRISUTNI ČLANOVI VIJEĆA:   Ida Galović  
                                                         Sanja Zanki Pejić 
                                                         Lana Dojčinović  Matovina 
 
OSTALI PRISUTNI: Ivan Gojmerac, ravnatelj Ustanove 
                                    Danijela Družak Rade 
 
 
 
Predsjednica Upravnog vijeća otvorila je sjednicu i sve prisutne srdačno pozdravila, te konstatirala 
kvorum kako bi donesene odluke na sjednici bile pravovaljane. Predsjednica je za današnju sjednicu 
Upravnog vijeća predložila sljedeći  
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Upravnog vijeća 
2. Izvještaj ravnatelja 
3. Usvajanje Plana i programa rada za 2025. godinu 
4. Usvajanje revidiranog Plana nabave za 2024. godinu 
5. Usvajanje Plana nabave za 2025. godinu 
6. Usvajanje Financijskog plana za 2025.godinu i Projekcije za 2026. i 2027. godinu 
7. Razno  
 
   
Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
 
Ad 1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Upravnog vijeća 
 
Zapisnik sa 26. sjednice Upravnog vijeća članicama je dostavljen ranije uz poziv za ovu sjednicu, te je 
isti bez rasprave jednoglasno usvojen. 
 
 
Ad 2. Izvještaj ravnatelja  
 
U svom izvješću ravnatelj se ukratko osvrnu na događanja u ustanovi „Kino Edison, multimedijski 
centar za kulturno–turističke sadržaje“ tijekom mjeseca prosinca istaknuvši kako je sve bilo u znaku 
adventa (filmovi, izložba, predstava, koncert) koji uskoro završava, te istaknuo kako je tijekom 



blagdana bilo dosta posjetitelja u kinu. Istovremeno radilo se i na planiranju svih aktivnosti Ustanove 
za sljedeću godinu i po riječima ravnatelja za 2025. godinu sve je pripremljeno. Ponovno će se krenuti 
sa ciklusom svjetskog filma za siječanj ravnatelj je najavio mjesec srednjoeuropskog filma i kulture u 
tijeku kojega će svoje filmove i kulturu predstaviti Mađarska, Austrija, Češka i Slovačka. 

 
Ad 3. Usvajanje Plana i programa rada za 2025. godinu 
 
Izvjestitelj ove točke dnevnog reda bio je ravnatelj ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za 
kulturno–turističke sadržaje“. Prijedlog Plana i programa rada za 2025. godinu članicama Upravnog 
vijeća dostavljen je ranije pa se ravnatelj na samoj sjednici ukratko osvrnuo na sve navedeno u Planu. 
Naveo je kako okosnicu programske sheme Kina Edison čini kinoprogram, sa svoje tri linije – redovni 
program, VR kino i školski program, a nadopuna kinoprogramu su kulturno – turistička događanja, od 
festivala, konferencija, stručnih skupova, radionica i slično. U samom Programu naveden je popis 
planiranih događanja, a isti će se ovisno o raspoloživim kapacitetima i vremenu nadopunjavati 
suradnjama i događanjima, ako za njih postoji opravdana potreba. 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Plan i programa rada ustanove „Kino Edison, multimedijski 
centar za kulturno–turističke sadržaje“ za 2025. godinu. 
 
 
Ad 4. Usvajanje revidiranog Plana nabave za 2024. godinu 
 
Izvjestitelj ove točke dnevnog reda bio je ravnatelj ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za 
kulturno–turističke sadržaje“.  Prve izmjene i dopune plana nabave za 2024. godinu Upravnom vijeću 
dostavljene su uz poziv za sjednicu, pa je ravnatelj samo kratko prokomentirao predložene izmjene i 
dopune te naveo kako su iste u odnosu na Plan nabave napravljene prema onome kako se stvarno i 
trošilo. Bez daljnje rasprave o predloženim izmjenama i dopunama predsjednica je Prve izmjene i 
dopune plana nabave za 2024. godinu dala na glasovanje. 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Prve izmjene i dopune plana nabave za 2024. godinu ustanove 
„Kino Edison, multimedijski centar za kulturno–turističke sadržaje“. 
 
 
Ad 5. Usvajanje Plana nabave za 2025. godinu 
 
Ravnatelj Ustanove bio je izvjestitelj i ove točke dnevnog reda. Prijedlog Plana nabave ustanove 
„Kino Edison, multimedijski centar za kulturno – turističke sadržaje“ za 2025. godinu Upravnom 
vijeću dostavljen je u materijalima za ovu sjednicu. Ravnatelj je vezano za predmetni Plan naveo kako 
se svi planirani postupci nabave roba i usluga provode kao jednostavna nabava, osim električne 
energije koja je objedinjena nabava Grada Karlovca.  
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Plana nabave ustanove „Kino Edison, multimedijski centar za 
kulturno – turističke sadržaje“  za 2025. godinu. 

 
Ad 6. Usvajanje Financijskog plana za 2025.godinu i Projekcije za 2026. i 2027. godinu 
 
Uz prethodno dostavljen Financijski plan ustanove „Kino Edison“ na sjednici Upravnog vijeća 
ravnatelj je naveo kako je Proračun ustanove „Kino Edison“ za 2025. godinu planiran na iznos od 
842.400,00 € od čega je vlastitih prihoda planirano 225.100,00€. 
Za rashode poslovanja planirano je 834.400,00€, dok je za nabavu nefinancijske imovine planirano 
8.000,00€. 



Ukupno planirani prihodi i primici za 2025. godinu su za 14,60% viši u odnosu na 2024. godinu. 
Najveće povećanje je u aktivnosti rashodi za zaposlene zbog porasta troška plaće i evidentiranje 13. 
plaće prema novom Pravilniku o proračunu. 
Projekcije proračuna za 2026. i 2027. godinu planirane su na osnovi 2025. godine s blagim porastom 
prihoda ali i rashoda. Rast prihoda planira se u kategoriji osnovne djelatnosti, odnosno prodaje 
ulaznica. 
 
Upravno vijeće jednoglasno je usvojilo Financijski plana ustanove „Kino Edison, multimedijski centar 
za kulturno – turističke sadržaje“ za 2025.godinu i Projekcije za 2026. i 2027. godinu. 
 
 
Ad 7. Razno  
 
Pod ovom točkom ravnatelj je samo naveo kako „Kino Edison“ nije radio na Božić a isto tako ne će 
raditi niti na Novu Godinu. 
Drugih tema za raspravu nije bilo. 
 
 
 
Dovršeno u 10,50 sati. 
 
 
 
 
Tajnica Upravnog vijeća                                                                Predsjednica Upravnog vijeća 
  Danijela Družak Rade                                                                                Ida Galović                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             


